
Datum: 4.3. 2023

ZAPISNIK 12. REDNE SEJE SVETA STARŠEV OSNOVNE ŠOLE IN VRTCA ANKARAN

V ponedeljek, 4.3. 2023, ob 17.00, je v prostorih Osnovne šole Ankaran potekala 12. redna seja

Sveta staršev.

Prisotni člani: Tina Bajič (Morska zvezda), Jasna Jug (Morski ježek), Nika Dolenc (Rakovica), Mateja
Jerman (Riba),  KrisƟna Nocent  (nadomeščala Anjo Stanić  –  1.  b),  Mojca Gabrijelčič  (3.a),  KrisƟna
Nocent (4.a), Veronika Minarikova (6.a), Manca Vovk (6.b), Tanja Knap (7.a), Mojca Gabrijelčič (8.b),
Elena Benčič (9.a), Petra Satler (9.b)

Odsotni z opravičilom: Nataša Mahne (4.b), Metka Žvanut (8.a)

Odsotni brez opravičila:  Nika Potrbin (Školjka),  Patricija SƟpanič (Morska želva), Iris Nagy (Delfin),
Matjaž Barut (1.a), Ivana BaƟsƟć (2.a), Tom Vigini (5.a), Sabina Palić (7.b), 

Seje so se udeležili tudi ga. ravnateljica Željka Adamčič, učitelj Miha Franca ter ga. podravnateljica
MarƟna Petrovčič.

Ravnateljica uvodoma pozdravi prisotne in se zahvali za udeležbo. Svet staršev OŠV Ankaran

potrdi predlagani dnevni red, in sicer:

1. Potrditev zapisnika 11. redne seje Sveta staršev

2. Seznanitev z letnim poročilom za leto 2023

3. Poročilo o popisu sredstev in obveznosƟ do virov sredstev na dan 31. 12. 2023

4. Dopolnitev letnega delovnega načrta 2023/2024 (Vidno učenje)

5. Predstavitev projekta Varno in spodbudno učno okolje

6. Sprejem Poslovnika Sveta staršev OŠV Ankaran

7. Vprašanja, predlogi, pobude, mnenja

Ad 1) Potrditev zapisnika 11. redne seje Sveta staršev

Kot priloga vabilu na sejo je bil Svetu staršev posredovan Zapisnik 11. redne seje. Na zapisnik ni

bilo pripomb.



Sklep: Zapisnik 11. redne Sveta staršev se soglasno potrdi.

Ad 2) Seznanitev z letnim poročilom za leto 2023

Ga. ravnateljica prisotne seznani z letnim poročilom za leto 2023. Na letno poročilo nihče od prisotnih
nima pripomb.

Sklep: Letno poročilo za leto 2023 je soglasno sprejeto.

Ad 3) Poročilo o popisu sredstev in obveznosƟ do virov sredstev na dan 31. 12. 2023

Miha Franca predstavi poročilo o popisu sredstev in obveznosƟ do virov sredstev na dan 31. 12. 2023.
Ob tej točki se razvije pogovor o tem, da bo šola (v sodelovanju z Občino Ankaran) v par leƟh na
obstoječem  zunanjem  igrišču  zgradila  večnamensko  dvorano,  ki  bo  služila  tudi  kot  nova  šolska
telovadnica, saj je stara telovadnica že precej dotrajana.

Ad 4) Dopolnitev letnega delovnega načrta 2023/2024 (Vidno učenje)

Ga. ravnateljica predstavi dopolnitev letnega delovnega načrta s projektom »Vidno učenje«.

Sklep: Dopolnitev letnega načrta za leto 2023/2024 je soglasno sprejeta.

Ad 5) Predstavitev projekta Varno in spodbudno učno okolje

Miha Franca predstavi projekt »Varno in spodbudno učno okolje«, ki poteka od letošnjega šolskega
leta dalje.

Ob tej točki mama učenca 5.a razreda izpostavi težavo hudega verbalnega nasilja, zaradi česar so
otroci žalostni in v velikih sƟskah. Ravnateljica predlaga, da bi se lahko otroci udeležili pogovora pri
psihologinji  (čeprav je le-ta »namenjena« otrokom 3. triade). Poleg tega bo za starše 5.a razreda
sklicala izredni roditeljski sestanek.

Ad 6) Sprejem Poslovnika Sveta staršev OŠV Ankaran

Predsednica Sveta staršev ga. KrisƟna Nocent predstavi Poslovnik Sveta staršev OŠV Ankaran.

Sklep: Poslovnik Sveta staršev OŠV Ankaran je soglasno sprejet.



Ad 7) Vprašanja, predlogi, pobude, mnenja

Sledijo pobude in mnenja staršev.

Z ravnateljico smo se pogovarjali o obrokih v šoli, saj smo od otrok dobili informacije, da se je hrana v
zadnjem letu močno spremenila (otroci povejo, da krompir ni dobro skuhan, da meso ni začinjeno
ipd.). Poleg tega mamica otroka iz vrtca pove, da ji je sin povedal, da je na nekatere dneve v vrtcu
lačen.

Ga. ravnateljica pove, da bo konkreten odgovor na pripombo podala Andreja Božič, nam pa lahko
potrdi, da je res, da je hrana zaradi novih smernic manj začinjena (določene začimbe v obliki suhe
snovi  niso  več  dovoljene).  Pove  tudi,  da  vsako  sredo  tehtajo  količino  odpadkov  in,  da  je  bila
sestavljena delovna skupina, v katero bodo z novim šolskim letom povabili tudi starše.

KrisƟna Nocent od ravnateljice pridobi povratne informacije, vezane na 11. redno sejo Sveta staršev:

- Šolski plesi: šolskega plesa letos še ne bo. Mogoče bo kdaj v bodoče, vendar le, če bo želja
po šolskem plesu izražena iz strani učencev

- Možnost  odjave  obrokov  preko  aplikacije  eAsistent:  letos  se  obroke  nespremenjeno
odjavlja le preko elektronske pošte Andreji Božič.

Ga.  MarƟna  Petrovčič  pove,  da  šolarjem  primanjkuje  digitalne  pismenosƟ  in,  da  poznavanje
računalniških programov zelo upada (MicrosoŌ Excel, Word, Power Point).

Ravnateljica pohvali predsednico staršev, KrisƟno Nocent. Pove, da lepo sodelujeta in pohvali njeno
angažiranost.

Predstavnica  vrtčevske skupine Morske zvezde (Tina Bajič)  pove,  da  bo skupina Morske zvezde s
1.3.2024 ostala brez predstavnika staršev. Pove, da so se izpisali iz vrtca in, da je povprašala starše,
kdo bi prevzel mesto predstavnika staršev, vendar se ni nihče javil. Dogovorimo se, da bo zadnjo sejo
staršev nadomeščala Nika Dolenc iz vrtčevske skupine Rakovica, saj ima še enega otroka v skupini
Morske zvezde.

Seja se je zaključila ob 19:00.

Ankaran, 4.3.2024

Zapisala: Jasna Jug


